

# Skolebestyrelsesmøde Skoledistrikt Syd

Mødested: Sæbygård Skoleafdeling

Dato og tidspunkt: 26. marts 2019 kl. 1900-2100

REFERAT	
<b>Deltagere</b>	<ul style="list-style-type: none"><li>• Gabriella Hartvig (afbud)</li><li>• Louise Jæger Jeppesen</li><li>• Anette Hede Michaelsen</li><li>• Lone Haugaard</li><li>• Lone Bilgaard</li><li>• Peter Christensen</li><li>• Dan Christiansen</li><li>• Thomas Kaptain</li><li>• Elever fra det store elevråd (ingen deltagelse)</li><li>• Ulla Winther - medarbejderrepræsentant</li><li>• Rene Dehn - medarbejderrepræsentant</li><li>• Lars Lundgreen - Skoledistriktsleder</li></ul>
<b>1. Godkendelse af dagsorden samt punkter til evt. – 5 min.</b>	<p>Dagsorden godkendt med følgende punkter tilføjet.</p> <p>Ledelsen ønsker følgende punkter tilføjet til dagsorden:</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Klassedannelse kommende 7. årgang Sæbygård Skoleafdeling</li><li>• Drøftelse af mulig klasseoptimering kommende 6. årgang Sæbygård Skoleafdeling</li><li>• Abonnement – Skole &amp; Forældre</li></ul>
<b>2. Oplæg v/ Ejendomscentret (Kristian Kjærgård Larsen)</b>	<p>Kristian Kjærgård Larsen, afdelingsleder v/ Ejendomscentret fortæller om Ejendomscentrets arbejde med vedligehold af skolebygninger, prioritering af opgaver, samarbejde med skolerne, m.m.</p>

	<p>Kristian orienterer om hvordan Ejendomscentret og skolen samarbejder om at vedligeholde legepladser.</p> <p>Kristian orienterer om at Skoledistrikt Syd i 2019 tilgodeses med vedligehold i størrelsesorden ca. 2.5 mio. kr. på bygningerne.</p> <p>Kristian orienterer om hvordan samarbejdet ml. skole og teknisk servicepersonale samarbejder gribes an.</p> <p>Orienteringerne er taget til efterretning.</p>
<p><b>3. Nyt fra elevrådet</b></p>	<p>Intet at bemærke</p>
<p><b>4. Oplæg vedr. vikardækning v/ LL</b></p>	<p>LL fremlægger data for registrering af vikardækningsbehovet fra august 2018 til februar 2019.</p> <p>På baggrund af fremlæggelsen ønsker bestyrelsen, at der er fokus på nedenstående:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Bestyrelsen ønsker at få belyst hvor ofte 2-lærerordningen ikke vikardækkes</li> <li>2. Bestyrelsen har særlig opmærksomhed på antallet af timer som dækkes eller ikke dækkes</li> </ol>
<p><b>3. Opgaver jf. Årshjul</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Princip for vikardækning</li> <li>• Lejrskole/skolerejser</li> <li>• Valgfag - opfølgingspunkt (intet nyt endnu!)</li> </ul>	<p>Princip for vikardækning gennemgås. Ledelsen ønsker, at der tilføjes en passus vedr. vikardækning ifm. 2-medarbejderordning, så det fremgår tydeligt hvordan der kan vikardækkes vedr. dette.</p> <p>Bestyrelsen besluttet, at ledelsen skal undersøge lovgivningen omkring 2-medarbejderordningen og vikardækning samt kortlægger omfanget af brugen af vikardækning ifm. ordningen i dag.</p> <p>Der følges op på punktet inden sommerferien.</p> <p>Princip for lejrskole/skolerejser revideres på næste møde.</p> <p>Valgfag udsættes til der er nyt.</p>
<p><b>4. Økonomi – fast punkt</b></p> <p>Under punktet orienteres kort om økonomi</p> <p>Bilag</p>	<p>Lars orienterer om, at der mangler 7 mio. kr. til skoleårets planlægning i det samlede skolevæsen. Dette som følge af faldende børnetal samt øget udgifter til specialområdet.</p>

	<p>Lars orienterer om økonomien i distriktet. Forbrugsprocenten er tilfredsstillende. Vi afventer resultatet af fuld gennemslagskraft for det antal stillinger, som der blev tilpasset i januar 2019.</p> <p>Vi har modtaget resursen, som synliggør planlægningsrammen for skoleåret 2019/20. Ledelsen arbejder med den i den kommende uge.</p> <p>Lars orienterer om, at der udarbejdes budgetopfølgning pr. 31.03.2019. Dette plejer at være med udgangen af april måned. LL orienterer om resultatet af denne på et af de kommende møder.</p>
<b>5. Drøftelse af kommunikationsstrategi møde d. 9. april m. udvalget</b>	LL indkalder til arbejdsmøde for arbejdsgruppen d. 8 april.
<b>6. Klassesdannelse og klasseoptimering</b>	<p>På kommende 7. årgang på Sæbygård Skoleafd. har ledelsen afholdt forældremøde for alle forældre på årgangen. På mødet drøftede vi evt. forslag til klassesdannelse på kommende 7. årg.</p> <p>Ledelsen træffer en beslutning på baggrund af kommentarer og bemærkninger fra forældrene.</p> <p>Ledelsens overvejelser er drøftet med bestyrelsen.</p> <p>På kommende 6. årgang på Sæbygård Skoleafdeling er det grundet elevtallet muligt at klasseoptimere/sammenlægge klasser.</p> <p>Ledelsen orienterer bestyrelsen om, at der som udgangspunkt ikke klassesammenlægges, men at der anvendes holddeling i nogen af fagene. Ledelsen orienterer ligeledes om, at der i den forbindelse kan findes et rationale på løn, som evt. udmøntes.</p> <p>Ledelsen indkalder alle forældre på nuværende 5. årgang til et forældremøde umiddelbart efter Påske for at orientere om dette samt give forældrene mulighed for at komme med kommentarer og bemærkninger.</p>
<b>7. Abonnement Skole &amp; Forældre</b>	Udsættes til næste møde
<b>Kort orientering v/ Louise – 5 min.</b>	Louise orienterer om økonomien på skoleområdet og de udfordringer, som vi står overfor såvel på specialområdet som almenområdet på baggrund af møde med Udvalgsformanden og de andre bestyrelsesformænd.

